

All sections must be clearly completed.

请清楚填写表格中的各项栏目。

Diesel Programme Application Form for Bus Drivers

Full Name as in NRIC/Passport
身份证 / 护照姓名

NRIC/Passport No.
身份证 / 护照号码

Date of Birth
出生日期

D D M M Y Y Y Y

Sex
性别 Male 男 Female 女

Mailing Address
地址

Postal Code
邮区

Telephone No.
电话号码

HP
手机

E-mail Address (if any)
电子邮址 (若有)

| NAME TO APPEAR ON CARD | Vehicle Registration |
|------------------------|----------------------|
| <input type="text"/> | <input type="text"/> |
| <input type="text"/> | <input type="text"/> |
| <input type="text"/> | <input type="text"/> |

Please Note:

- Applications not accompanied with required documents or with incomplete information will cause a delay in processing.
- Please hand in completed form at any Caltex service station. Upon approval, your Diesel Programme card will be mailed to you within 2 months.

请注意:

- 申请表未填写完整或未附上所需文件将会导致申请被延迟处理。
- 请将填写妥的表格呈交给任何Caltex油站。一旦批准, 我们会将Diesel Programme会员卡于2月内寄给您。

By signing this form:

我在此签名即表示:

I confirm that all information provided is true and complete.

我确定所提供的资料均完整且属实。

I agree to be bound by the terms and conditions of the Diesel Programme set out on www.caltex.com.sg

我同意受Diesel Programme会员卡计划的条款约www.caltex.com.sg。

Stay updated with our exciting promotions!

By ticking this box, I consent to Chevron's collection, use and disclosure of my personal information for the purposes of managing my participation in the Diesel programme and conducting promotional and marketing activities in connection with Chevron's services and products. I agree to receiving promotional, marketing and publicity information from Chevron via mobile phone number, mailing address and/or email address from time to time.

勾选此框代表我同意Chevron将收集、使用和披露我的个人资料以用於管理我参与Diesel会籍和进行与Chevron的服务和产品有关的促销和行销活动。我同意通过行动电话号码, 邮件, 电子邮件地址接收Chevron的促销活动、市场行销和宣传资讯。

Signature 签名

Date 日期

Station Stamp 油站印章

